
 
Økonomi- og organisasjonsavdelinga 
Fylkessekretariatet 

 
Notat 

 
Dato: 04.09.2018 

Arkivsak: 2015/10348-32 
Saksbehandlar: sigaard 

 
 
 

 
Til: Fylkesutvalet 

 

Frå: Fylkesrådmannen 
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Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen. 
 

 
Møtedato 
 

 
Sakark.nr. 

 
Oversendingsforslag, spørsmål m.m. 

Forventa  
svar til FUV 

21.06.2018 2015/7302 Takstane for båt og ferje med ny takstsonestruktur 
Oversendingsforslag frå Pål Kårbø, KrF 
 

September 

30.08.2018 2018/12170 E-39 Vågsbotn – Klauvaneset. Initiativ til møte. 
Oversendingsforslag frå Roald Kvamme, A 
 

Oktober 

30.08.2018 2015/11214 Trafikksikringstiltak Fv40 – Opstveit, Matre i 
Kvinnherad kommune. 
Oversendingsforslag frå Benthe Bondhus, Sp. 
 

Oktober 

30.08.2018 2018/11854 Oppfølgingssak til RS 106/18. « Korleis har ungdom i 
Hordaland det ?» 
Oversendingsforslag frå Tom Sverre Tomren, Krf 
 

Oktober 

30.08.2018 2016/34293 «Finansiering av bompengeprosjekter» 
Sak om utfordringar i ferde i høve finansiering av 
låneportefølje og verknaden på fylkeskommunen sin 
lånegaranti. 
Oversendingsforslag frå Roald Kvamme, A 
 

Oktober 

30.08.2018 2018/13490 «Sal av Løfallstrand ferjekai.» 
Framlagt rekneskap for denne overdraginga. 
Oversendingsforslag frå Benthe Bondhus, Sp. 
 

Oktober 

30.08.2018 2018/13880 Samtalar mellom Osterøy ferjeselskap A/S, Osterøy 
kommune og Hordaland fylkeskommune om støtte til 
drifta av ferjestrekninga. 
Spørsmål frå Tom Sverre Tomren, Krf. 

September 
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30.08.2018 2018/13880 Utviklinga på ulykkesstatistikken for døde i trafikken i 
Hordaland så langt i år, inklusiv ein årsaksanalyse. 
Spørsmål frå Tom Sverre Tomren, Krf. 
 

September 

30.08.2018 18/13542 RS 127/18 Sikkerheit på ferjer. 
Silja Ekeland Bjørkly, H bad om at fylkestinget vart 
orientert om sikkerheit på ferjene, og om denne var 
god nok. 
  

Oktober 

30.08.2018 14/14561 Rikspolitiske føresegner for kjøpesenter opphøyrde 
1.juli 2018. Har det betydning for bemmaninga? 
Spørsmål frå Tom Sverre Tomren, Krf. 
 

Oktober 

 
 
 
 


